
 

 

            

     Sammanträdesprotokoll 

Styrelsen för SPF Seniorerna Högsby 

 
Plats och tid för mötet  Seniorum  2017-11-09   kl 13.00 

 

          Närvarande:   Marianne Ek,      Per Eriksen,    Gunhild Johansson,               

Monica Langerfors Bodin,   Rose-Marie Lindh,  Inger Svensson,   Leif Öjring.      

Efter § 17 Övriga frågor deltog Staffan Hedin och Ingegerd Dogertz från 

valberedningen 

------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

§ 1.  Mötets öppnande 

Ordförande Marianne hälsade välkommen och öppnade mötet.  

 

§ 2.  Val av justerare  

Styrelsen utsåg Per att tillsammans med mötets ordförande justera dagens 

protokoll.   

 

§ 3.  Godkännande av dagordningen 

Förelagd dagordning godkändes.  

 

§ 4.  Föregående mötesprotokoll Monica 

Föregående mötesprotokoll genomgicks av Monica, godkändes och lades 

därefter till handlingarna. 

 

§ 5.  Ekonomigenomgång Inger 

Den månatliga redovisningen genomgicks av kassör Inger varvid konsta-

terades att det stora kontot omfattar SEK 180.000:- och det  lilla kontot SEK 

39.801:-.  

 

§ 6.  Resor Gunhild 

Gunhild omtalade på förfrågan, att hon ej känner till om några anmält sig till 

bussresan till julmarknaden på Kalmar slott, då anmälan görs direkt till 

Hjalmarssons Buss. Det verkar heller inte som om närliggande SPF-

föreningar har några resor på gång att dela med oss.  

 

§ 7.  Medlemsstatistik Leif   

Leif rapporterade att medlemsantalet är 257 st. Han omtalade också att 

Birgitta Andefred avsagt sig handhavandet av födelsedagslistan. Marianne 

åtog sig att ta hand om listan i avvaktan på att annan person övertar den.  

Marianne meddelade att faktura inkommit från förbundets centralregister 

avseende medlemmar, som utträtt ur förbundet eller ej betalt medlems-



 

 

avgiften. Då utträdet skett efter 31/12 föregående år tvingas den enskilda 

föreningen att stå för medlemsavgiften. 

 

§ 8.  Seniorum Monica 

Monica omtalade besöksantalet vid de senaste två fredagscaféerna varit lågt. 

Ingen enskild uthyrning är aktuell f n. 

Den utställning som finns i lokalen visar alster framställda av Stickgruppen.  

 

§ 9.  Planeringsgruppen Monica, Gunhild  

Monica och Gunhild rapporterade att planeringsgruppen haft flera möten 

under hösten och att programmet för våren är klart så när som på ett par 

smärre saker.  

 

§ 10.  Distriktsfrågor Marianne 

Marianne rapporterade från senaste distriktsmöte att ny kassör utsetts efter 

tidigare kassörs frånfälle. Medlemsantalet rapporterades vara 10.028 st.  

Inbjudan till distriktets höstkonferens 20 nov. på Oskarshamns Folkhögskola 

har utsänds. Från oss deltar Marianne, Rose-Marie, Leif, Inger och Monica. 

Monica blir chaufför. 

2018 års Seniorevent hålls 26–27 febr. på Guldfågeln Arena i Kalmar. 

En sång- och musikfestival ska hållas 21 april på Jenny Nyströmskolan i 

Kalmar. 

Marianne nämnde att ett möte kommer att äga rum avseende maten på 

äldreboendena inom kommunen, till vilket hon förutsatte att KPR- ledamö-

terna Rose-Marie och Monica skulle komma att kallas. 

 

§ 11.  KPR Rose-Marie, Monica  

Inget att rapportera då inget möte förevarit. 

 

§ 12.  Husmorsfrågor Rose-Marie 

Rose-Marie omtalade att ”läget är under kontroll” gällande månadsmötet på 

tisdag i nästa vecka. Cirka 70 besökande förväntas. Listor för anmälan till 

julbordet ska finnas utlagda vid mötet. Maten tas från Emågården och 

kostnaden för den enskilde blir 175:- inkl. kaffe. 

 

§ 13.  Lotterier Leif, Gunhild och Per 

Leif meddelade att vinster till lotteriet finns och som vanligt ska 4 

sverigelotter och hembakat bröd ingå och fördelas på 2 lottringar.   

Vidare finns tavlor av Paul Lager att tillgå. 

 

§ 14.  Rapport från jubileumsfesten 

Marianne omtalade att jubileumsfesten blivit mycket lyckad och många 

tackat för en mycket trevlig tillställning. Drygt 100 personer deltog vid 

middagen på Stabygården.  Hon omtalade också att hon skickat tackkort till 



 

 

de som uppvaktat oss. Vi hade bl.a. fått penninggåvor för tillsammans 

11.800:-  och subventionerad buss nästa gång vi ska göra en bussresa.    

Jubileumsadresser, tackkort, historik och allt annat rörande festen har 

hopsamlats och lämnades till Inger för placering i Seniorums källarförråd. 

Monica omtalade att hon vid Lions Clubs möte häromdagen framfört vårt 

tack till Lionsorkestern för deras medverkan vid jubileet. Vår kostnad för 

jubileumsfesten blev 28.500:-. 

 

§ 15.  Planering inför nästa månadsmöte 

Planerad programpunkt med Per Hansson som underhållare måste ställas in 

då han av personliga skäl är förhindrad närvara. Ersättare blir Sammy 

Gabrielsson som ska informera om vad som händer då koppartrådarna 

(nuvarande telefonteknik) ersätts med fiberteknik.  Hur berörs vi? 

 

§ 16.  Rapport från möte om pensioner Marianne 

Marianne omtalade att hon deltagit i en sammankomst på Stabygården 

rörande pensionsutredningen. Fördragande hade varit riksdagsledamot 

Solveig Zander. 

 

§ 17.   Övriga frågor 

Från John-Eric Wåhlin hade kommit en fråga om styrelsen i fortsättningen 

kunde hålla sitt möte i lilla rummet på Seniorum då körens repetitionstid 

ibland sammanfaller med vårt möte och kören numera har så många 

medlemmar att lilla rummet blivit för trångt för dem. Överenskoms att vi 

byter rum när så behövs. 

Marianne delade ut SPF-kompendiet ”Att arbeta i styrelsen” och uppmanade 

de närvarande att ta med detta till nästa möte. 

 

Valberedningens representanter Staffan H och Ingegerd D (Leif D hade 

förhinder) informerades om att två av styrelseledamöterna inte ställer upp 

för omval, varför valberedningen måste hitta ersättare för dem och gärna 

ytterligare någon mer då styrelsen skulle behöva utökas.   

 

Nästa ordinarie styrelsemöte hålls torsdag 7 december kl 13.00 på Seniorum. 

Inger har ”kaffetur”. 

 

Marianne tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

 

Vid protokollet    Mötets ordförande          Justerare   

 

 

Monica Langerfors Bodin    Marianne Ek            Per Eriksen           


